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Sprawozdanie  z wspólnego posiedzenia komisji Rady Gminy Piaski 

Dnia 25 kwietnia  2023 r. o godz. 10:00  w sali konferencyjnej Urzędu Gminy  w Piaskach odbyło się wspólne 

posiedzenie komisji Rady Gminy Piaski 

W posiedzeniu wzięło udział  12  radnych  

Wójt Gminy  - Wiesław Glapka 

Sekretarz Gminy - Andrzej Konieczny 

Skarbnik Gminy - Bogumiła Sosnowska   

 

Po otwarciu obrad i powitaniu Przewodnicząca Posiedzenia Maria Wesołek zwróciła się do Pana Wójta o 

przedstawienie przebiegu wizyty Komisji Planowania Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej Sejmiku 

Województwa Wielkopolskiego  ,która odwiedziła teren budowy obwodnicy drogi wojewódzkiej nr 434  

Po pokazaniu pobudowania wąskiej  drogi dojazdowej do strefy gospodarczej w Grabonogu i powtórnym 

przedyskutowaniu Pan Marszałek Marek  Woźniak  i Wi-ce Marszałek jak i członkowie Komisji zapewnili, że 

pieniądze się znajdą i odcinek tej drogi będzie zrobiony, zostanie  poszerzony  

Wójt oznajmił że Czekamy zgodnie z ustaleniami na pismo lub wystosujemy pismo z wnioskiem ze gdy zostanie 

oddana obwodnica o przystąpienie do poszerzenia drogi … 

Pan Wójt dodał również że po majówce ma być otwarta droga pod wiaduktem ,dalej prace będą na górze  

W chwili obecnej pracownicy firmy SZTRABAG są w różnych miejscach 

 trochę na Krajewicach ,zaczynają rondo w Drzęczewie 

, nie skończony jest jeszcze wiadukt brakuje 2 przęseł więc nie ma możliwości aby wyrobili się w czasie. 

. Obwodnica może być oddana do końca roku bądź później. Ustalony  czas wykonania i oddania obwodnicy to 

koniec października 

Następnie przystąpiono do omawiania tematów posiedzenia  

Pierwsze Ocena zasobów pomocy społecznej 

Przewodnicząca posiedzenia poinformowała, ze ocena zasobów pomocy społecznej znajduje się na aplikacji e 

sesja. 

Każdy z Radnych mógł się zapoznać. Uwag do przedstawionej oceny nie było. 

Następnie. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na rok 

2023 

 Projekt uchwały szczegółowo omówiła Skarbnik Gminy Pani Bogumiła Sosnowska omówiła również zmiany w 

Funduszu Sołeckim   

Uwag do projektu udawały nie wniesiono 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania projektu Strategii Rozwoju 

Gminy Piaski na lata 2024-2030 oraz określenia 

 szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji, 

o zasadach prowadzenia polityki rozwoju 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Sekretarz Gminy Pan Andrzej Konieczny . Przedstawił również 

przygotowaną ankietę. Uwag do projektu uchwały nie wniesiono 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich obecnych Radnych 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów użyczenia i odstąpienia od 

przetargu szczegółowo omówił Pan Wójt Gminy. 

Dodał że chodzi tu o boiska sportowe w Szelejewie i Piaskach ,potrzebna uchwała aby przedłużyć umowy 

użyczenia 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono 

Następnie pełnomocnik ds. rozwiązywania problemów alkoholowych Pani Żaneta Langner omówiła  Raport z 

wykonania w danym roku gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

oraz przeciwdziałania narkomanii i efektów jego realizacji i  przedstawiła zadania w danym programie   

Pani Radna Hanna Powicka zapytała o przeprowadzonych kontrolach placówek handlowych  odpowiedz - 

Podczas kontroli nie stwierdzono nieprawidłowości. 

 

Sprawy bieżące 

Pani Żaneta Langner poinformowała że został złożony wniosek o sprzedaż działki w Piaskach  na rzecz 

mieszkańca sąsiadującego tyłem swojej posesji  Dodała że w planach urbanistycznych Jako użytek służy do 

poruszania się pieszych a nie do ruchu drogowego, 

Wnioskodawca wnioskuje, że jest trochę bałaganu i sprzedaż pozwoliła by rozwiązać ten problem 



Radna Pani Hanna Powicka poinformowała, że mieszkańcy skarżą się na bałagan, muszą to porządkować, dla 

mieszkańców jest to poczucie braku bezpieczeństwa, ale  są głosy że jest to miejsce dla bezpiecznego przejścia . 

Decyzja nie będzie łatwa , 

niektórym mieszkańcom może się to nie spodobać 

 Radni dodali że dobrze by było żeby na tę propozycję przystali wszyscy mieszkańcy i kupili tak jak przylega do 

posesji aby nie zrobić ślepego zaułka  

Radny Dariusz Naskręt dodał że jest to miejsce gdzie mieszkańcy różnie korzystają i mogą narzekać że tego 

przejścia nie ma więc najważniejsze żeby wszyscy wyrazili zgodę na wykup terenu 

Ustalono aby wystosować pismo ,zorganizować sopotkanie z mieszkaćcami przedstawić jak mniej więcej 

sprawa wygląda  wraz z podaniem kosztów  

Wójt zapytał jaką decyzję należy podjąć gdy jedna osoba się nie zgodzi 

Radna Justyna Sarbinowska zaproponowała dzierżawę gruntu .. 

Radna Dagmara Rucińska również zaproponowała dzierżawę …. 

Radna Dagmara Rucińska zapytała o działkę w Michałowie, za placem zabaw, czy teren jest dzierżawiony, czy 

tam jest pierwszeństwo pierwokupu 

Pani Żaneta Langner odpowiedziała że  umowa jest z zeszłego roku nie ma zapisu na pierwokup 

Następnie Inspektor ds. inwestycji i zamówień publicznych   Pan Witold Furmaniak poinformował  .o  przetargu 

na termomodernizacje szkoły w Piaskach  

Przedstawił oferty jakie zostały złożone 

 W związku z wysokimi kwotami przekraczającymi wartość zaplanowaną w budżecie Gminy Piaski ,Gmina 

wystąpi o korektę z zakresu inwestycji 

Radna Dagmara Rucińska zapytała czy będzie ocieplenie budynku szkoły oddane pod użyteczność żłobka 

odpowiedz - Będzie ocieplana 

Radna Hanna Powicka zapytała o wycinkę drzew na Drzęczewskiej – Pan wójt odpowiedział że umorzono 

postepowanie, należy złożyć nowy wniosek, 

Radny Dariusz Naskręt poinformował że  wystająca rynna z dachu świetlicy w Drzęczewie na ścieżkę rowerową  

powinna być oznakowana 

 W Bramie 4 gary w Piaskach  zapadł się krawężnik i kostka – należy zgłosić do Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad 

Radna Beata Tyrakowska zapytała  kiedy łatanie dziur na terenie gminy (Stefanów na Pogorzele i Anteczków) 

najbardziej potrzebne, 

Pan Wójt odpowiedział ze ZUK będzie naprawiał te największe dziury, nie ma środków, 

Radna Maria Wesołek zapytała o naprawę drogi tłuczniem łączącej Szelejewa – Pan Wójt odpowiedział że to 

zadanie będzie zrobione  

Radny Dariusz Naskręt zapytał czy ruszyła  kanalizacja w Strzelcach Wielkich- Pan Wójt  ruszyła Myślą o 

podwykonawcach, 

Radna Hanna Powicka – dalej nie naprawiony most  w Piaskach 

Pan Wójt odpowiedział że  powiat  do końca maja zdeklarował się dokonać naprawy  

  

Radna Justyna Sarbinowska – zniszczony chodnik do cmentarza w Piaskach  , – firma co robiła wjazd 

zobowiązana jest naprawić - odpowiedział Wójt 

Radny Dariusz Naskret –czy na  ścieżce rowerowej na Drzęczewskiej - pas do odprowadzenia wody będzie 

trawa czy kamyszki, Pan Witold Furmaniak 

- sprawdzi jak będzie w dokumentacji 

 

Następnie Pan Wójt powiedział kilka zdań na temat wyborów 

Poinformował że  – zmieniła się ustawa i będzie większa liczba obwodów wyborczych, 

inne podziały na obwody i okręgi co będzie się przedkładać na wybory samorządowe, Więcej szczegółów po 

spotkaniu z Komisarzem Wyborczym 

Dalej Pan Wójt poinformował że: 

#   Komendant Powiatowy Policji zwrócił się o dofinansowanie na zakup samochodu  

#   o zmianie systemu opłat za wynajem świetlic opłata stała + zużycia wg liczników 

#   powiększenie cmentarza w Piaskach – należy zmienić studium i zrobić Plan      Zagospodarowania 

Przestrzennego 

#    Pan Wójt zasugerował aby zastanowić się na temat  stawiania samochodów przed posesjami, ludzie nie mogą 

wyjechać z posesji coraz więcej mieszkańców dzwoni w tej sprawie 

Na tym posiedzenie zakończono 

 

Przewodnicząca posiedzenia 

Maria Wesołek 


